

22/08/2019

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
Head of Operations Division
Dubai Financial Market

**Results of the Seventh Board Meeting 2019 for
Takaful Emarat Insurance (PSC)**

٢٠١٩/٠٨/٢٢

عناية السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي، الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قسم العمليات
سوق دبي المالي

**نتائج الاجتماع السابع ٢٠١٩ لمجلس إدارة شركة تكافل
الإمارات - تأمين (ش.م.ع)**

Dear Sir,

Kindly note that Seventh Board of Directors Meeting 2019 for Takaful Emarat Insurance PSC (TAKAFUL-EM) took place on Thursday 22/08/2019 at 2:00 P.M by circulation and agreed on following:

- The Board reviewed the Memorandum of Association of Takaful Emarat.
- The Board agreed to submit a request to call for General Assembly Meeting to recommend the amendments of the Memorandum of Association of Takaful Emarat subject to the approvals of the authorities.
- The Board approved the resignation of Mr. Fadi Jawdat Hindi from his position as Chief Executive Officer for Takaful Emarat Insurance PSC.
- The Board agreed to appoint Mr. Tammam Abdullah as Acting Chief Executive Officer effective 22/08/2019.

السيد المحترم،
يرجى العلم أن الاجتماع السابع لمجلس إدارة شركة تكافل الإمارات - تأمين (TAKAFUL-EM) للعام ٢٠١٩ قد انعقد يوم الخميس الموافق ٢٠١٩/٠٨/٢٢ في تمام الساعة الثانية ظهرا بالتمرير، تم الاتفاق على ما يلي:

- قام المجلس بمراجعة النظام الأساسي لشركة تكافل الإمارات.
- قام المجلس بالموافقة على التقدم بطلب لتوجيه الدعوة لاجتماع الجمعية العمومية لرفع مقترح لتعديل النظام الأساسي لشركة تكافل الإمارات شريطة الحصول على موافقة الجهات الرسمية.
- قام المجلس بالموافقة على استقالة السيد فادي جودت الهندي من منصبه كرئيس تنفيذي لشركة تكافل الإمارات - تأمين (ش.م.ع).
- الموافقة على تعيين السيد تمام عبدالله بمنصب القائم بأعمال الرئيس التنفيذي اعتبارا من ٢٠١٩/٠٨/٢٢.

Best regards,

Salman Qureshi
Senior Compliance Manager

مع أطيب التحيات،

سلمان قريشي
مدير أول - الامتثال

C.c. Securities and Commodities Authority

